



翠明假期(美國)
CHARMING HOLIDAYS USA
明報集團有限公司附屬機構

Classic Dubai

4天玩轉杜拜經典遊



團號 Code	酒店 Hotel	成人 Adult	小童(不佔床) Child (N/Bed)	小童(佔床) Child (W/bed)	單人房 Single Supp.	指定自費 Designated Tour	導遊服務費 Service Fee
DXBP4	Omega Hotel Dubai 或同級 (4 星)	349	349	369	190	180 (大小同價)	40 (大小同價)
	Melia Dubai Hotel 或同級 (5 星)	449	449	469	290		

2019年1月11日起
天天抵達杜拜
Daily Departure

上列費用均以美元每位計算，導遊會根據時間情況另外推薦一些特色節目，客人自願參加，絕不強迫，小童費用適用於2至11歲小孩，不佔床小童須與兩成人同房。不佔床小童不含早餐。The above tour fares are based on US Dollar. Child fares apply to children 2-12 years old. Child without extra bed has to share room with 2 adults. Child without extra bed does not include breakfast
1/1-10, 1/25-2/15, 12/20-31 不開團 Blackout Dates: 1/1-10, 1/25-2/15, 12/20-31 (本公司保留修改行程的權利，以便讓團體成行或順利完成計畫)
* 2018年開始杜拜政府加收5%的增值稅，請客人直接付給導遊。UAE will implement VAT at the rate of 5% from 2018, please pay to tour guide.
住四星酒店的客人需付\$20美金/人，住五星酒店的客人需付\$25美金/人。Stay at 4 stars hotel pay \$20/pax, stay at 5 stars hotel pay \$25/pax

1 杜拜 Dubai

抵達杜拜後由專業導遊熱情迎接並送往酒店休息。(免費接機時段: 12pm 及 9pm)
Arrived in Dubai by the professional tour enthusiastic welcome and sent to the hotel to rest. (Free pick-up hours: 12pm and 9pm)

2 杜拜 - 阿布扎比 - 杜拜 Dubai - Abu Dhabi - Dubai

早餐後，前往沙漠上的花園城市【阿布扎比】途經杜拜自由貿易區和「世界第一大人造海港」Jebel Ali 的著名跨越海港鐵橋。抵達後外觀【F1 法拉利世界主題公園】、【中國駐阿大使館】、【國會大廈】、【文化廣場】、【七杯壺】、【玉炮】及八星級【酋長皇宮】酒店，午餐後前往阿布扎比最新落成的【朱美拉阿聯酋聯合大廈 Jumeirah at Etihad Towers】，世界奢華的品牌名表時裝、皮包香水，一應俱全。因阿聯酋免稅制度，您會喜出望外並大獲豐收。接著參觀阿聯酋最大的【扎伊德大清真寺】，是為已故老國王扎伊德所建。(如遇朝拜或休息日或超過參觀人數上限時，只可外觀不可入內參觀)。晚餐後乘坐阿拉伯風格的木船沿著杜拜海灣遊覽約2小時，飽覽杜拜五光十色的夜景(指定自費)。(早/午/晚餐)
After breakfast, proceed to the desert garden city [Abu Dhabi] via the Dubai Free Trade Zone and the "world's largest artificial harbor" Jebel Ali's famous cross-harbor chain bridge. [F1 Ferrari World Theme Park], [Chinese Embassy in Afghanistan], [Capitol Building], [Cultural Square], [Seven Cup Pot], [Jade Cannon] and Eight Star [Emirates Palace] After lunch, proceed to Abu Dhabi's new Jumeirah at Etihad Towers. Thanks to the UAE tax-free system, you will be pleasantly surprised and a bumper harvest. Then visit the UAE's largest Zayed Grand Mosque, built for the late King Zaid (in case of worship or rest days or more than the maximum number of visitors, only Cannot look inside the visit). After dinner, take the Arab-style wooden boat tour along the Gulf of Dubai for about 2 hours to enjoy the colorful night of Dubai (designated at their own expense) (B/L/D)

3 杜拜 Dubai

早餐後遊覽中東最大的【黃金市場】及【香料市場】。乘坐傳統水上的士 Abras 跨過 Creek 海灣欣賞兩岸古代商人大屋及現代建築呈現原始杜拜沙漠中的人民生活狀況及因石油財富而快速發展歷史。參觀【伊斯蘭藝術文化中心】，彙集了整個中東地區最珍貴的手工藝品！外觀杜拜【酋長皇

宮】、【萊美拉清真寺】、最奢華七星級【帆船酒店】、【Emirates Hills】高級綠茵住宅區、【Dubai Marina】一耗資 100 億美元建造的杜拜海濱城，是可容納 12 萬人口新城市。隨後前往參觀展示杜拜歷史發展的迪拜博物館【迪拜博物館】。乘坐【高空觀光輕軌】進入號稱「世界第八大奇景」【棕櫚島】與【The World 世界島】形成「姐妹島」。外觀著名的【亞特蘭蒂斯酒店】。下午參加【沙漠激情衝沙】(指定自費)，四驅陸地巡洋艦將載您進入原始沙漠地帶穿梭於起伏不定的沙丘，同時參加傳統阿拉伯風情露宿(自費)品嚐阿拉伯式自助 BBQ 燒烤，阿拉伯舞蹈-肚皮舞，並可與舞娘共舞，享受騎駱駝之樂，抽阿拉伯水煙，體驗傳統紋身。(早/午/晚餐)
After breakfast, visit the Middle East's largest [gold market] and [spice market]. Take the traditional water taxi Abras across Creek Bay to admire the ancient merchants' houses and modern buildings on both sides of the river. Present the living conditions of the people living in the original Dubai desert and the rapid development history of oil wealth. Visit the [Islamic Arts and Culture Center], bringing together the whole of the Middle East's most precious handicrafts! Dubai Royal Palace, the Jumeirah Mosque, the most luxurious seven-star Sailboat Hotel, Emirates Hills high-green residential area, Dubai Marina. Then visit Dubai Museum, which shows the history of Dubai. Take the "Sky Tour" to enter the world's eighth "wonders" [Palm Island] and [The World World Island] to form a "sister island." Appearance of the famous Atlantis hotel. In the afternoons, you will be invited to participate in the sandstorms of the Desert Passion (designated at your own expense). The 4WD Land Cruiser will take you to the original sandy desert, and enjoy the Arabian BBQ, Arabian Dance, Belly dance, and dance with the dancers, enjoy the joy of riding camels, pumping Arabian hookah, to experience the traditional tattoo. (B/L/D)

4 杜拜 - 沙迦 → 原居地 Dubai - Sharjah → Home

早餐後前往阿聯酋成員國之一沙迦，抵達後參觀【沙迦市史博物館】，了解中東地區回教歷史文化及文物古跡的發現，接著參觀【文化廣場古蘭經雕塑】、遊覽【火車頭傳統手工藝品市場】，自由選購星羅棋布的阿拉伯小商店。午餐後前往世界第一高樓【哈利法塔】(指定自費)。接著返回杜拜，前往世界最大購物中心【杜拜商場最近角度欣賞世界最大的噴泉—【杜拜音樂噴泉】專車送往杜拜機場辦理登機，您仍可在杜拜機場內世界最大機場免稅店來彌補您意猶未盡的購物興致。請訂晚上十時之後起飛的航班。(早/午餐)

**指定自費專案 (成人與小童同價): 包含沙
漠激情衝沙+迪拜灣夜遊遊船+登哈利法塔**

行程特色:

- ◆ 參觀阿聯酋最大的-扎伊德大清真寺
- ◆ 乘坐高空觀光輕軌進入號稱「世界第八大奇景」-棕櫚島
- ◆ 世界最大購物中心-杜拜商場 Dubai Mall 自由購物
- ◆ 登世界第一高樓-哈利法塔 (124 層全球最高的觀景台「At The Top」鳥瞰 80 公里全景)
- ◆ 欣賞世界最大的噴泉-杜拜音樂噴泉 Dubai Fountain
- ◆ 安排享用地道風味餐: 阿拉伯式風味餐、游船自助餐
- ◆ 專業英文或國語導遊服務
- ◆ Visit the largest mosque in Zaire, UAE
- ◆ take the high-altitude sightseeing light rail into the so-called "world's eighth wonders" - Palm Island
- ◆ The world's largest shopping center - Dubai Mall Dubai Mall free shopping
- ◆ The world's tallest building - Halifata
- ◆ The world's largest fountain - Dubai Fountain
- ◆ Arrange to enjoy the authentic flavor meal: Arabic style meal, cruise ship buffet

After breakfast, visit Sharjah, one of the UAE member countries. Upon arrival, visit Sharjah City History Museum to discover the history, culture and heritage of the Middle East. Visit the Cultural Square Koran sculpture and visit the traditional handicraft market of the locomotive, Free to buy all over the Arabian small shops. After lunch, go to the world's tallest building [Halifata] (designated at their own expense). Then return to Dubai, to the world's largest shopping mall [Dubai Mall, the most recent point of view to enjoy the world's largest fountain - [Dubai Music Fountain to Dubai airport check-in, you can still Dubai Airport in the world's largest airport duty-free shops To make up for your more than enough shopping spree. Please book flights departing after 10pm. (B/L)

Remark: • Fare Excludes: International air-fare, Travel Insurance • Designated Fee & Tour Guide tips need to pay together with Tour Fee. • Must follow through the entire tour itinerary, US\$100/day will be collected if passenger decided to abandon tour; all collected fees are non-refundable. • We reserve the right to alter the order of the itinerary according to actual situation.

D.O.I.: December 21, 2018

有關報名詳情，旅遊細則及責任問題，請參閱翠明假期彩色【亞洲旅行團】章程。